



今天的信息 Today's Message:

「靠祂的話語團結一心！」

“United by His Word!” – Danny and Sunny

十一月份講道系列:「超人團隊！」

November Theme: “Super Team!”

NFF Sermon 11/09/2025

主要背誦章節 Main Memory Verse

以斯拉記 7:10 以斯拉定志考究遵行耶和華的律法，又將律例典章教訓以色列人。

Ezra 7:10 For Ezra had set his heart to study the Law of the LORD, and to do it, and to teach His statutes and rules in Israel.

1. 祂的話語賜下信心，完成祂的工作！

His Word Brings Faith to Finish His Work

以斯拉記 5:1 那時，先知哈該和易多的孫子撒迦利亞奉以色列神的名向猶大和耶路撒冷的猶大人說勸勉的話。

Ezra 5:1 Now the prophets, Haggai and Zechariah, prophesied to the Jews who were in Judah and Jerusalem, in the name of the God of Israel who was over them.

以斯拉記 5:2 於是撒拉鐵的兒子所羅巴伯和約薩達的兒子耶書亞都起來動手建造耶路撒冷神的殿，有神的先知在那裡幫助他們。

Ezra 5:2 Then Zerubbabel the son of Shealtiel and Jeshua the son of Jozadak arose and began to rebuild the house of God that is in Jerusalem, and the prophets of God were with them, supporting them.

哈該書 1:8,13 「你們要上山取木料，建造這殿，我就因此喜樂，且得榮耀；這是耶和華說的。」...「耶和華說：我與你們同在。」

Haggai 1:8,13 “Go up to the hills and bring wood and build the house, that I may take pleasure in it and that I may be glorified, says

the LORD.” “I am with you, declares the LORD.”

撒迦利亞書 4:6-9, 8:9 萬軍之耶和華說：「不是倚靠勢力，不是倚靠才能，乃是倚靠我的靈方能成事。」「所羅巴伯的手立了這殿的根基；他的手也必完成這工。」Zechariah 4:6-9, 8:9 “This is the word of the LORD to Zerubbabel: Not by might, nor by power, but by my Spirit,” says the LORD of hosts. “The hands of Zerubbabel have laid the foundation of this house; his hands shall also

complete it.”

以斯拉記 6:14-15 猶大長老因先知哈該和易多的孫子撒迦利亞所說勸勉的話就建造這殿，凡事亨通。他們遵著以色列神的命令和波斯王古列、大利烏、亞達薛西的旨意，建造完畢。這殿就建造完成了.....

Ezra 6:14-15 And the elders of the Jews built and prospered through the prophesying of Haggai the prophet and Zechariah. They finished their building by decree of the God of Israel and by decree of Cyrus and Darius and Artaxerxes, kings of Persia. And this house was finished...

2. 祂的話語賦予領袖能力！His Word Empowers Leaders!

以斯拉記 7:10 以斯拉定志考究遵行耶和華的律法，又將律例典章教訓以色列人。

Ezra 7:10 For Ezra had set his heart to study the Law of the LORD, and to do it, and to teach His statutes and rules in Israel.

以斯拉記 7:25 「以斯拉啊，要照著你神賜你的智慧，將所有明白你神律法的人立為士師、審判官，治理河西的百姓，使他們教訓一切不明白神律法的人。」

Ezra 7:25 “And you, Ezra, according to the wisdom of your God that is in your hand, appoint magistrates and judges who may judge all the people in the province Beyond the River, all such as know the laws of your God. And those who do not know them, you shall teach.”

3. 祂的話語帶來團結與喜樂！ His Word Brings Unity & Joy!

尼希米記 8:8 他們清清楚楚地念神的律法書，講明意思，使百姓明白所念的。

Nehemiah 8:8 They read from the book, from the Law of God, clearly, and they gave the sense, so that the people understood the reading.

尼希米記 8:9 省長尼希米和作祭司的文士以斯拉，並教訓百姓的利未人，對眾民說：「今日是耶和華你們神的聖日，不要悲哀哭泣。」這是因為眾民聽見律法書上的話都哭了

Nehemiah 8:9 And Nehemiah, who was the governor, and Ezra the priest and scribe, and the Levites who taught the people said to all the people, "This day is holy to the LORD your God; do not mourn or weep." For all the people wept as they heard the words of the Law.

尼希米記 8:10 「你們應當去吃肥美的肉，喝甘甜的酒，把部分飲食分給沒有能力預備的人，因為今天是我們的主的聖日；你們不要憂愁，因為靠耶和華而得的喜樂是你們的力量。」

Nehemiah 8:10 "Go your way. Eat the fat and drink sweet wine and send portions to anyone who has nothing ready, for this day is holy to our Lord. And do not be grieved, for the joy of the LORD is your strength."

小組討論主題: Small Group Discussion

1. 請背誦本週(請見上頁)和複習上週的聖經背誦章節 Please review last week's verse and memorize this week's memory Verse.

歷代志下 30:12 神也按手在猶大人身上，使他們一心遵行王與眾領袖照着耶和華的話所發的命令。

2 Chronicles 30:12 Also in Judah the hand of God was to give them one heart to do the commandment of the king and of the princes, by the word of the LORD.

2. 請花點時間填寫NFF見證統計線上表格！ Please fill out the NFF Witnessing Stats form!



3. 討論點: Discussion Question

你能分享一次神的話語感動你，並帶領你改變的經歷嗎？

"Can you share a time when God's Word convicted you and led you to change?"

4. 為臺灣的保護和安全，免受外來侵略禱告。為俄烏戰爭早日停火，以色列和巴勒斯坦戰爭早日停火。請分享你本週的代禱需求。

Pray For Taiwan's protection and safety from outside aggression. Pray for the wars between Russia & Ukraine, Israel and Palestine to cease soon. Share your prayer requests for this week.

5. 感謝您慷慨的捐獻！

Thank You for Your Generosity!



敬拜歌曲:

1. 主禱文/The Lord's Prayer
2. 祢的話/Thy Word
3. 每一天我需要祢/I Need You